
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. november 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 36 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 36:  

”Hvilke fordele og ulemper mener ministeren, at der ville være ved at bruge kriterier-

ne i § 1 i bekendtgørelsen om medicintilskud i vurderingen af, hvilke lægemidler der 

skal kunne anvendes i sygehusregi?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til mit svar på SUU alm. del – spm. 35. 

 

Supplerende hertil kan jeg oplyse, at det analysearbejde, der igangsættes på medi-

cinområdet, også vil se på reguleringen af sygehusmedicin i andre lande, herunder 

vurdere fordele og ulemper ved systemerne i de udvalgte lande.  
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